

E105 Lounge One Complimentary Meal e-coupon

Terms and Conditions:

1. By redeeming the e-coupon, you are deemed to have read and agreed to the following terms and conditions in using this e-coupon, subject to the relevant Membership privileges of the Membership type of the Member and the Bye-laws and rules of the Club. "Members" are defined as members of the Club (including their supplementary cardholders) and the "Club" means The Hong Kong Jockey Club.
2. This e-coupon will only be issued once in electronic form via the designated Members' Mobile Application (the "App") of the Club. Photocopies or screenshots of this e-coupon will not be accepted.
3. This e-coupon is valid during race meetings held from 27 October 2024 to 11 June 2025 (both dates inclusive) and will be considered null and void upon expiry.
4. This e-coupon cannot be used on 4 December 2024.
5. By presenting and using the original of this e-coupon via the App together with the corresponding Membership card for payment of any dine-in transaction at E105 Lounge in the Happy Valley Racecourse, an amount equivalent to the buffet price for one (1) patron (HK\$480) will be waived from the final bill of the single transaction, subject to the minimum charge requirement and availability of the seats of the venue. Only one e-coupon can be used for one single transaction. When used, this e-coupon will immediately be marked as "Used" in the Coupon Wallet of the App of the Club.
6. This e-coupon can only be used for dine-in patronage of food and beverage only and cannot be used in conjunction with any other discount arrangement, coupon offers, birthday or promotional offers and/or for purchase of any consignment items and/or settlement of any other fees and/or charges payable to the Club.
7. All Members and guests shall comply with all reasonable directions of the Club's staff.
8. Entrants must take care of and be responsible for their own personal belongings and safety. To the maximum extent permitted by laws of the Hong Kong Special Administrative Region, the Club shall neither be responsible nor pay any compensation for the loss or damage to any property nor injury or death sustained by entrants.
9. This e-coupon is non-transferable and can only be used once by the Member whose e-coupon is stored in the App. This e-coupon cannot be redeemed nor exchanged for cash and must be enjoyed at the full face value in one transaction. No change will be given if the purchase amount is less than the face value. In no circumstances will any refund be made. No split bill is allowed.
10. This e-coupon is void if damaged, defaced, stolen or lost. No replacement will be arranged in any circumstances.
11. This e-coupon is not for resale purpose whether with the intent to make profit or otherwise.
12. Each Member expressly confirm that he/she has read and understood The Hong Kong Jockey Club's Privacy Policy Statement (which is available at http://www.hkjc.com/english/corporate/corp_privacy.asp), and further agrees that the Club and its service provider may use his/her personal data in the course of and/or for the purpose of this promotion.
13. The Club reserves the right to suspend or withdraw this promotion and/or this offer, or amend these Terms and Conditions at any time without any prior notice, and in case of any dispute, the decision by the Club shall be final. The Club shall not be liable for any loss arising from or in connection with such suspension, withdrawal or amendment.
14. In case of any dispute, the decision by the Club shall be final.
15. In the event of discrepancies between English and Chinese versions of these terms and conditions, the English version shall prevail.

E105廂房尊享美饌優惠券

使用條款及細則:

1. 使用此電子優惠券，會員將被視為已細閱並同意此等條款及細則，且受相關會員其會籍類別之會籍權益及馬會附則及規則約束。此條款及細則中，「會員」指馬會會員（包括其會員附屬卡持有人），而「馬會」指香港賽馬會。
2. 此券僅以電子形式經香馬會之指定會員手機應用程式（「應用程式」）發行一次。此電子優惠券之影印本及電子截圖恕不接納。
3. 此電子優惠券之有效期由2024年10月27日至2025年6月11日（包括首尾兩天）之賽馬日，逾期作廢。
4. 此電子禮券不適用之日子為2024年12月4日。
5. 會員於指定流動應用程式出示此電子優惠券和相應會員卡於跑馬地馬場之E105廂房堂食消費，支付該單交易賬單時將被豁免相等於一人自助餐的金額（港幣480元），受限於場地之最低消費要求及座位之供應。每單交易只可使用一張電子優惠券。此電子優惠券一經使用，將於馬會之應用程式內之優惠券錢包中自動標示為「已用」。
6. 此電子優惠券於餐飲設施使用時只適用於惠顧餐飲堂食，且不能與其他折扣、優惠券、生日優惠及推廣優惠同時使用，亦不可用作選購任何寄賣貨品及/或繳付任何應向馬會支付之其他費用及/或款項。
7. 會員及賓客須遵守馬會職員的所有合理指示。
8. 在馬會場所內之人士必須小心照顧及負責個人財物及人身安全，其等一切個人財物損毀或遺失或人身傷亡，在香港法律容許之最大程度下，馬會一概不負責，亦不會作任何賠償。
9. 此電子優惠券不可轉讓他人，只供於應用程式存有此電子優惠券的會員使用一次。此電子優惠券不可用以兌換或交換現金，而使用此電子優惠券時，需全額享用所提供之折扣，如售價低於此電子優惠券折扣面額，不設找贖。任何情況下皆不會退款。不可分拆賬單。
10. 此電子優惠券倘有損毀、塗改、失竊或遺失即屬無效，馬會恕不補發。
11. 不論是否意圖牟取利益，此電子優惠券一概不得轉售。
12. 會員確認已閱讀及明白香港賽馬會的私隱政策聲明(刊登於 http://www.hkjc.com/chinese/corporate/corp_privacy.asp)，並進一步同意馬會及其服務供應商可在是次活動過程中及/或為了是次活動的緣故，而使用其個人資料。
13. 馬會保留隨時暫停或撤回此推廣及/或此優惠，或更改此條款及細則而毋須事前作任何通知之權利。如有任何爭議，馬會保留最終決定權。馬會對於因此等暫停、撤回或修改而引致或關連的任何損失概不負責。
14. 如有任何爭議，馬會保留最終決定權。
15. 條款及細則之中英文版如有歧異時，一概以英文版為準。